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Cesta občine Hirschaid 1, 1295 Ivančna Gorica 

tel: 01 7887 260, fax: 01 7887 265 

e-mail:o-sticna.lj@guest.arnes.si 

 

ZAPISNIK 2. REDNE SEJE Sveta staršev 

Osnovne šole Stična v šolskem letu 2022/2023, ki je bila v ponedeljek 27. 02. 2023, s pričetkom ob 

17.30 uri v prostorih OŠ Stična 

MATIČNA ŠOLA (MŠ): Matejka Tičar (1. a), Teja Bochl (1. b), Klavdija Ogrin (2. a), Tomaž Zelko (3. a), Samo 

Matkovič (4. a), Tanja Rešetič (4. c), Barbara Maver (5. a), Mojca Sever (5. b), Silvija Ostanek (5. c), Peter 

Bahorič (5. d), Milka Paska (6. b), Mojca Sever (7. b), Mojca Cvetek (7. c), Maja Lampret (7. d), Andreja 

Smolej (8. c), Marko Lekše (8. d), Gorazd Hribar Rajterič (9. a), Miha Mandelj (9. c), Simona Oblak (9. d). 

PŠ STIČNA (S): Dejan Švarc (1. S), Lana Kanalec (2. S), Tanja Erčulj (3. S).  

PŠ VIŠNJA GORA (VG): Polona Erjavec (1. aVG), Irena Bjeli (1. bVG), Marija Korošec (2. bVG), Toni Gruden 

(3. aVG); Danaja Mušič (3. bVG), Primož Šuntajs (4. bVG), Mateja Zupančič (5. aVG), Marko Vavtar (5. 

bVG), Matija Krajnik (6. bVG), Suzana Jakšič (8. aVG), Borut Mežnarčič (8. bVG), Alenka Kastelic (9. VG) 

PŠ MULJAVA (M): Ana Sijarić (1. M), Anže Habjan (2. M) 

Ravnatelj: g. Marjan Potokar 

Pomočniki ravnatelja: g. Gregor Arko, ga. Jasmina Selko, ga. Alenka Kovač, Jasmina Sajko. 

Dnevni red:  

1. Potrditev zapisnika 1. seje Sveta staršev z dne 27. 9. 2022 (delovna verzija zapisnika je objavljena 
na spletni strani šole), 

2. Poročilo o seji Sveta zavoda OŠ Stična z dne 29.09.2022, 
3. Aktualni šolski dogodki in informacije, 
4. Vprašanja, predlogi in pobude – realizacija in aktualno, 
5. Razno. 

 
Ad 1) Potrditev zapisnika 1. seje Sveta staršev z dne 27. 9. 2022 

Soglasno potrjen. 

Ad 2) Poročilo o seji Sveta zavoda OŠ Stična (SZOŠS) z dne 29.09.2022 

Na septembrski seji SZOŠS je bil s strani predstavnice staršev izpostavljen problem poučevanja 

matematike ob pomanjkanju ustreznega kadra.   

Prišlo je do soglasnega dogovora tako med starši, kot učitelji. Profesorice matematike so nudile 

pomoč kolegici, ki je prevzela poučevanje matematike. Ponudila in izkoristila se je možnost izrabe 

ur tako dopolnilnega in dodatnega pouka. Danes na sestanku pohvala 7.b, da se uredilo.  

http://www2.arnes.si/~osticnalj/SVST/zapisnik-sveta-starsev-sep-2022.pdf
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Ad 3) Aktualni šolski dogodki in informacije 

- V letu 2022 kar 64 razpisov za kader (tako strokovni kot podporni; posebej omenjena matematika 

in računalništvo – več ponovljenih razpisov); mladih poučevanje ne zanima; trenutna situacija s 

kadrom je OK 

- gradi se športni park ob MŠ 

- dodatne interesne dejavnosti - nova dejavnost atletika (pod vodstvom bivšega olimpijca); 

- PŠ VG: idejna zasnova za prizidek; planira se tudi izgradnja zunanjih športnih površin ter širitev 

telovadnice; 

- na MŠ primanjkuje prostora - 5 oddelkov že zdaj na SŠ JJ, a ker se zanimanje za SŠ JJ tudi povečuje 

– bo predvidoma 1 enota »vzeta nazaj« v 2023/24; dogovori z občino, da bi dobili dodatni D trakt 

v MŠ; 

- Pohvale za izpeljavo prireditve ob kulturnem prazniku 8.2.2023; 

- pomladni bazar bo v obliki 2 dogodkov in sicer: 24.5. na MŠ in 25.5. na PŠ VG; posvečen kulturi, 

petju, pesmi; Vabilo staršem tako za udeležbo kot za pomoč pri dobitkih za srečelov (vabilo 

donatorjem);  

- 11.3. Nina Pušlar - veliki koncert v športni dvorani OŠ Stična 

- Poziv/prošnja - donatorji za šolski sklad dobrodošli. 

- 11.3. in 18.3.2023 – 9.r razdeljeni v 2 skupine potujejo po 3 dni v London (sob-pon); razdelitev v 2 

skupini, ker 74 prijavljenih (vseh v 9. razredu 120); tak izlet je koristno nabiranje izkušenj in 

spoznavanje, kako je v tujini 

Vpr. predstavnika staršev: ali je tak izlet v tujino (lahko) subvencioniran iz šol. sklada 

(morda/verjetno bi bila udeležba potem še višja)?  

o pokrivanje stroškov prevozov za šole v naravi so deležni vsi učenci 

o individualne pomoči se obravnavajo posamezno v skladu z merili, ki jih sprejema Upravni 

odbor šolskega sklada le za znižanje prispevka šole v naravi ter malic in kosil 

o letos morali (prvič) poročati na FURS, kdo so bili prejemniki iz šol. sklada; 

- priliv v sklad: sončni paneli; star papir; bazar; donacije; možno nameniti del dohodnine 

- »izredni« prevozi so se močno podražili; 

- Po koncu šolskega leta bo pri nas potekalo svetovno čebelarsko prvenstvo – 3.7.-7.7.2023 

- šola dobila novo električno vozilo za prevoze otrok iz težje dostopnih krajev  

- če otroci ob večji vremenski nepriliki ostanejo tisti dan doma zaradi slabih razmer v prometu  – je 

to popolnoma razumljivo   

 
AD 4) Vprašanja, predlogi in pobude – realizacija in aktualno 

- glede na prvi letošnji sestanek je bil praktično ničeln odziv na sestavo skupine za dopis občini za 

ureditev šolskih poti/postajališč. Še enkrat poudarek, da šola neposredno s tako problematiko 

nima nič, lahko pa s skupnim sodelovanjem kaj dosežemo. Ponovno vabilo predsednika sveta 

staršev, naj ga zainteresirani kontaktirajo, da se združi nekaj staršev, se dogovori oblikuje in npr. 

pošlje dopis. 

- PŠ M – starši ponovno opozarjajo in sprašujejo, kako bi lahko še dodatno ustavili prehitre voznike 

pri prehodu za pešce. Preko občine so dosegli nekajkratno postavitev mobilnega radarja. Radi bi 

bolj učinkovito in trajno rešitev. Ali lahko šola še kaj ukrene? 
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Za tovrstne pobude  o izgradnji pločnikov, označenih prehodov za pešce, omejevanja hitrosti ipd. 

bo bolj pravi naslov za prvi konkretni korak npr. kontaktiranje predstavnikov KS. Oz. tekom debate 

je bila omenjen predlog, da se da pobudo npr. na Svet za preventivo v cestnem prometu. 

- pobuda staršev na MŠ za dodano novo traso pobiranja otrok (relacija Vrhpolje)  

Odgovor: nova trasa mora v proceduro s strani občine, je tudi veliko »papirologije«; po končanih 

postopkih, če občina odobri in plača prevoz, je novo traso možno dodati. Da se to zgodi med 

šolskim letom pa je verjetnost manjša. 

- 2x poziv na šolo s strani Varuha človekovih pravic v letošnjem šolskem letu in sicer zaradi prehrane 

– konkretno prijava zaradi svinjine.  

Odgovor: ravnatelj poudari, da je zagotavljanje malice obveza, kosilo pa je nadstandardna 

storitev. Poudarjeno je tudi, da so s strani države (NIJZ) narejene smernice za načrtovanje zdrave 

prehrane v vzgojno-izobraževalnih ustanovah v Sloveniji in tega se držimo. S strani staršev podano 

mnenje, da se mora problematika prehrane reševati sistemsko na državnem nivoju in ne na ravni 

posamezne šole. 

- Ponovno vprašanje, zakaj so jedilniki, če se jih v določenih primerih ne držijo. 

Odgovor: na jedilniku je zapisano, da se jedilnik lahko delno spremeni, saj imajo včasih tudi težave 

z dobavitelji (namesto testenin, ki jih ne dobijo, dajo npr. krompir) 

- Dopuščena je tudi možnost, da bi tudi na PŠ VG bil predstavnik staršev povabljen na kosilo, tako 

kot v preteklosti eden izmed predstavnikov staršev na matični šoli. 

- Predstavnik 4. a MŠ predlaga, da razredni predstavniki na naslednjih RS jasno povemo staršem, 

da prehrana po mnenju večine NI problem.  

Sklepčno se prisotni strinjajo, da je dovolj pogovorov in negativnih komentarjev na prehrano. 

Komur kosila ne ustrezajo, naj otroka preprosto odjavi s kosila in naj si nosi s seboj oz. meniji so 

znani in objavljeni na spletni strani vnaprej in vsekakor imamo tako starši možnost odjave kosila za 

posamezne dneve, ko se iz kakršnegakoli razloga recimo ne bi strinjali z jedilnikom. Seveda to 

zahteva nekaj truda, vendar je s tem problem na nivoju posameznika obvladan, hkrati pa se ne 

obremenjuje več s tem večine, ki očitno nima večjih pripomb. 

Predsednik sveta staršev bo do naslednjega rednega sestanka sveta staršev pripravil osnutek 

dokumenta, kjer bodo povzeti dosedanji komentarji in pojasnila na prehrano in tudi na druge 

ponavljajoče se »večne« teme, saj je mnenje predstavnikov, da se vedno vrtimo okoli istih nekaj 

tem in se ne premaknemo že lep čas. Ideja je, da se bo potem dokument po potrebi sproti 

dopolnjeval in bomo s tem dobili neke vrste »pogosta vprašanja in odgovori«, s katerimi bomo lažje 

sproti pojasnili ali razrešili kake dileme. 

- Starši smo naprošeni, naj v času ko vemo, da otroka ne bo v šolo (5 dni dopusta, bolezen itd.)  

otroka odjavimo. Tudi tisti otroci, ki imajo subvencionirano hrano - če otrok ni odjavljen in ne 

prevzame obroka, morajo potem starši plačati polno ceno obroka. 

- Opozorjeni smo, naj otroci nosijo kartice za evidentiranje pri kosilu. V PŠ VG vodja šole, gospa 

Sajko osebno preverja, saj naj bi se pojavile težave pri evidentiranju => zaenkrat drži ugotovitev, 

da se otrokom mudi in ne postavijo dovolj natančno kartice, bodo pa še spremljali. 

- Taista kartica za evidentiranje velja tudi za knjižnico - tako da hkrati vabilo, da otroci pravočasno 

vračajo knjige, saj jih imajo nekateri tudi po 2 meseca ali več.  

- V primeru, da je kartica za evidentiranje poškodovana ali izgubljena, naj jo starši naročimo preko 

maila v računovodstvu. 
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- z MŠ je prišla pritožba glede (pogostega) gledanja risank v podaljšanem bivanju, da so otroci že 

tako preveč za TV in ni potrebe še v šoli. Nekatere risanke naj bi bile tudi popolnoma neprimerne 

(grozljive, naj bi otroci potem imeli more). 

Odgovor: bo preverjeno.  

Saj se vsi strinjamo, če je kakšen športni dan in so otroci že tako utrujeni, da ena kratka mirna 

risanka ne škoduje. Sicer pa absolutno omejiti.  

Glede neprimerne risanke pa je bilo kontra vprašanje ali je to »stara zgodba« iz preteklega šol. 

leta, ker glede tega je bilo lani že posredovano s strani vodstva šole in naj se ne bi več ponovilo. 

- S strani predstavnikov MŠ prišla kritika, da nekateri zaposleni med poukom ali popoldanskim 

varstvom redno uporabljajo mobilne telefone in da verjetno bi moralo veljati, da je uporaba 

omejena/prepovedana tudi za zaposlene med izvajanjem pouka. 

Odgovor: bo preverjeno, uporaba mobilnikov med izvajanjem pouka v »prostočasne namene« 

seveda ni dovoljena tudi zaposlenim. Pri ŠV sicer drži, da se vpisuje v Lopolis preko mobilnika. 

- MŠ: vejpanje učenca. 

Odgovor: učenec je bil hitro ujet, sankcioniran. V pravilih jasno piše, da je prepovedano.  

Predlog starša: naj velja dikcija »strogo prepovedano«.  

Vodstvo šole in razredniki so na predmetni stopnji v višjih razredih s starši skoordinirali kratko 

predavanje na temo škodljivosti, izvedeni so bili pogovori na uri oddelčne skupnosti, prav tako so 

bili starši naprošeni, da se pogovorijo s svojimi otroki.  

- Prevozi v času izrednih razmer (močno sneženje, ipd):  

g. Arko poudari, da če mu šofer/ji javijo, da ne morejo po otroke zaradi razmer na cesti (ne 

splužene ceste), najmanj 15min potrebuje Lopolis, da mi dobimo to informacijo. V takih primerih 

naprošajo za razumevanje in strpnost in v takih primerih je bolje/razumljivo, če otrok/ci ostanejo 

doma, kot pa da se tvega nevarna pot do šole. 

- Izrečenih/posredovanih je bilo nekaj pohval za učiteljice in vzgojiteljice na razredni stopnji za 

predano delo, za veliko truda, za izvedbo podaljšanega bivanja. Ter tudi nekaj pohval na delo 

posameznikov na predmetni stopnji. 

- Pred sejo je predsednik sveta staršev prejel nekaj pobud (dodatne interesne dejavnosti, npr 

kiparstvo, astronomija, slikarstvo, ..; predlog za izvedbo ŠVN za 1. in 2. r; izraba smučišča na 

Polževem; drsanje) – so bile posredovane tako vodstvu šole kot na kratko predstavljene na seji. 

- Izpostavljeno je bilo vprašanje glede možnosti logopeda na šoli. 

Odgovor: šola logopedinjo ima, je pa z obveznostjo maksimalno zasedena na različnih lokacijah . 

Z učenci ima individualne ure. 

Ideja/predlog: vsekakor je možna rešitev za hitrejšo obravnavo tudi preko pediatra (napotnica) za 

logopede, ki delujejo v okviru Zavoda za gluhe in naglušne. 

- Podan je bil predlog (5. c MŠ), da bi šola poskrbela za zadostno število olfa nožev, ki se jih uporablja 

pri izvajanju pouka – da se večina staršev ne strinja, da bi jih otroci nosili s seboj. 

Pojasnilo: v dec 2022 so bili otroci naprošeni, če olfa nož imajo IN če starši to dovolijo, naj ga 

prinesejo s seboj. Šola bo dokupila manjkajoče nože. 

Tu je potrebno dodati, da je marsikaj tudi stvar percepcije. Imeli smo na obisku otroke iz Norveške. 

Pri njih je popolnoma normalno, da ima vsak učenec svoj žepni nož, ko gredo npr na naravoslovni 

dan. 

- Podan je bil predlog/prošnja, da bi se termin izleta 9. r v London prestavil zaradi preizkusov 

nadarjenosti na določenih SŠ.  
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- Izražena želja (1. S), da bi ti otroci tudi v naslednjem letu imeli možnost jutranjega varstva (JV). 

Pojasnilo: skupina JV je omejena na max 28 (+2, če da MIZŠ soglasje). Naslednje leto »močan« 

1.razred. 2. skupina se oblikuje, ko je število otrok vsaj 31. Ne pozabimo, da vozači so vključeni v 

varstvo vozačev. 

- Na PŠ VG sta bili izpostavljeni prošnji o več programa v zvezi s problematiko nasilja ter da bi 

primerno usposobljena oseba učencem predstavila ne/nasilne načine komuniciranja. Ponašanje 

nekaterih učencev pač ni primerno. Začne se npr. z zmerjanjem, kar lahko vodi v zapiranje otroka 

samega vase. Da naj ne bo odgovor učitelja zgolj, da »naj se že sami zmenijo«. Želja je, da se 

pogovarja o tematiki. Nasilje pač ni sprejemljivo. 

Odgovor: Tudi na PŠ VG prihaja psihologinja, svetovalne delavke. Različne generacije otrok => 

različni medsebojni odnosi; a praksa pravi, da do konca OŠ naj bi se zgladili problemi/nesoglasja 

in bi se otroci navadili na medsebojne odnose. Tudi to je del socializacije oz. odraščanja. 

Predstavnica 7. c MŠ predlaga, da se prvih 5min ure nameni zračenju, vajam, s tem se poveča 

koncentracija. 

- PŠ VG pohvala predstavnice, da se je prevoz na relaciji Polževska planota močno izboljšal oz. je ob 

novem vozniku izkušnja BP.      

- zakaj smo reševali anketo o domačih nalogah – odgovor pod točko Razno. 

AD 7) RAZNO: 

Kratka predstavitev evalvacije – Domače naloge: 

- starši razumemo pomen domačih nalog; večina se strinja da so koristne; razvijanje delovnih 

navad; učne strategije; starši si želijo povratno informacijo - ne toliko posledic, če niso narejene; 

starši menijo, da bi lahko bili bolj obveščeni; 

- koliko domače naloge obremenjujejo družinsko življenje – večinoma ne; manjši procent, da 

potrebujejo otroci pomoč; večina da zgolj občasno;  

- smernice – da se domače naloge ohranjajo; 

- starši želimo več povratnih informacij na temo domačih nalog; 

- smiselno poenotiti  

- cc 1/3 ne vzpodbuja;  

- evidenca je vodena osebno  pri učiteljih vsak zase – govorilne ure; zavestno ni prek Lopolisa; 

- IŠČE se predstavnik staršev, ki bo aktivno sodeloval pri Evalvaciji v bodoče – statistična obdelava   

 

Sestanek se je zaključil ob 19:47.         

 

Zapisnik pripravila: Irena Bjeli    Predsednik Sveta staršev: Primož Šuntajs 

        


